
Bola tam aj istá žena, ktorá mala dvanásť rokov krvotok; minula na
lekárov celý svoj majetok, ale ani jeden ju nemohol vyliečiť. (Lk 8, 43)
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(Marek Valenčík) Žena minula na lekárov celý majetok. Dvanásť rokov liečby bez úspechu.
Už keď nemala nič, poslednou nádejou bol Ježiš. Možno by niekto ohodnotil jej správanie ako
vypočítavé, no nebolo to tak. Ona úprimne hľadala pomoc. To skôr dnes mnohí kresťania
hľadajú najprv pomoc hocikde inde, u všelijakých liečiteľov, uzdravovateľov a keď už im nikto
nedokáže pomôcť, tak až potom idú za Ježišom. No Pán Ježiš prijíma každého, každého chce
objať, uzdraviť a potešiť. Umožňuje nám dotknúť sa ho vo sviatosti zmierenia, Eucharistii,
modlitbe. Jediné, čo potrebujeme, je viera. Veriť v jeho ozajstnú prítomnosť a moc.

 

Emeritný pápež Benedikt XVI. raz povedal, že „problémom dneška je to, že ľudia neveria
tomu, čo vedia“. Pán Ježiš ustanovil Eucharistiu, dal apoštolom moc odpúšťať hriechy, učil
nás modlitbe. No my akoby sme mnohokrát neverili sile týchto prostriedkov. Pozrime sa na
ženu z dnešného evanjelia. Dotyk viery priniesol uzdravenie. Poď aj ty k Ježišovi, dotkni sa
ho s vierou. On chce uzdraviť aj teba.

(Zamyslenie pre východný obrad z Časopisu Slovo.)
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